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7. Tájékoztatom a lakosságot, hogy 2018. 1y6,'ul§.26-ánEgerbe zarándokolvarésztvetttink Ács
István fiszffi, plébanos, püspök atyátlkbalálénak 25. évfordulója alkalmából rendezett misén.
A misét Ternyák Csaba egri érsek celebrálta, Tóth Gábor frlzét'' és Kertész Ferenc tokaji
plébáno s r észv éte7év el.
A mise után ajelenlévő Fiizériek és a püspök atya családtagjainak részvételével mintegy 30
fővel azEgiBazll1ka altemplomában megkoszorúztukFizéi Római Katolikus Egyházközség
és Füz ér Község Önkorm án yzata képviseletében Ács Istvrán síremlékét.
Részvételünkkel tisztelegtünk Ács István áldozatos élettttla és munkássága előtt és kívánom,
hogy Füzér község lakói szívükben és imáikbanméghosszú ideig emlékezzenektá.

2. Tájékoztatjuk a község lakosságát, hogy 2018. április 8-án Országgyűlési Képviselők
váIasztására kerül sor. Községünkben a szavazás a MűvelődésiHá.zban lesz. A szavazní 6.00
őrátől 19.00 őráig tart. A mozgásukban korlátozottak mozgőumát kérhetnek vasiárnap 15.00
őr áig a Helyi Y álasztási Bizottságtól.
Kérem a község lakosságát, hogy mindnyájan vegyünk részt és nyilvánítsunk véleményt
községünk 65 ngmzetünk sorsát hosszútávon meghatároző országgyűlésünk képviselőiről
és Magyar országjövőbeni kormányáról.

3. Fizer község polgármestereként a választási döntésüknél az alábbi települést érintő
szempontokat és álláspontomat is javaslom merlegelni.
- Köszönetemet fejezem ki

Magyarország Kormánya és
Dr. Hörcsik Richárd FIDESZ-KDNP Országryűlési Képviselő

részére az elmúlt 8 év Füzért érintő és a Heglközí térségre kíható megvalósultfejlesztéseíért,
melyek községünk és a Heglkö7 megmaradását és hosszú ttívúfejlődését megalapozták.
A községben lakók részere a fejlesztések életminőség tekintetében jelentős fejlődést hoztak,
újjáépítettiik művelődésiháaunkat, rendvényeinket és ünnepeinket megtartjuk, megmaradt az
iskolánk, bölcsődét alakítotfunk ki, az óvodánkat teljes kihasználtsággal működtetjük,házi
gondozó szolgálatunk és az idősek klubja a küldetésüknek megfelelően működnek,
útfelújításaink Kossuth ít,Dőzsa György út és Petőfi út tartósan és jó minőségben szolgálják
azittlakőkat és turistákat, sport pályarkat felújítottuk és a helyi sportkedvelő fiatalok részére
műfiives pályát alakítottunk ki, és azlJjá epült Füzéri Var fejlesztés (Kézművesház,Tájház,
Alsóvár, Felsővrár) l5 munkahelyet tererntett és megnyitása őta líDezerlátogatőt fogadott.

Magyarország kormánya a következő községünket érintő pályázati fejlesztésekről
döntötto melyek megvalósítása folyamatban van:

- FűzéiYár fejlesztés II. üteme, melynek megvalósításamegkezdődött. Úiia epa avar
gazdasági épületszárnya és a lőréses bástyafala Rimay háazal és udvari nézőténel,
színpaddal. Avérforrás környékén kialakul a Fehérlófia játékösvény és tó rehabilitáció.

- Orvosi rendelő kialakítása történik aGondozási Központ épületének első részében.
- Bölcsőde fejlesztést hajtunk végre önállóan fogadóképes bölcsődei rész kialakításával.
- Rendezvénytér fejlesztést, színpad és nézőtér kialakítást hajtunk végre aKézmíivesház

udvarián.

Pályázatibírálat alatt álló hazai és EU-s forrásokból álló fejlesztéseink:
- Piactér kialakítása az önkormányzattl1,Lqdonában került bolt epületével egyeternben
- Iskolai és önkormiányzati épilet energetikai felújítása
- Zárlkert kialakítása a Tanorka - Kertalja részeken vadvédelmi kedtés epítésével
- Árpádút templomsétánnyá fejlesztése útfelújítással
- Közvllágitás átépítése floldkábelre pátrhuzamosan folyó szélessávú optikai kábel

fejlesztéssel, melynek keretében minden fuzffi ingatlan 1 éven belül bekötésre kerül
- Mezőgazdaságiútfejlesztés
- Római katolikus templom, volt kántorhán és aravataloző teljes felújítása



?ályázati bírálú alatt állő beruházői fejlesztés: Onkormányzati tészvétel nélkül Kisfaludy
páIyazati programra benyújtott szálláshely fejlesztés, mely négy csillagos 90 szobás szálloda
építését terv ezi Füzéren.

Előkészíte tt p ály ánati b enyúj tás ra váró fej lesztésein k:
- Füzéui Vár III. ütem kiépítése a Var kaputornyával és akadálymentes kabinos

felvonójával,vérat megközelítő út burkolásával és teljes díszkivilágítás kiépítésével és
nagy rende zv énytér kialakításával

- Nagy- Milici kllátő és a Remete hegyi fiiggőhíd megépítése
- Kerékpárűt fejlesztés a Green-Way progrcm keretében
- Rakóczi út, Dózsa György út alsó szakasz útfelújítása
- Belvizvédelmi program befejező üteme
- 100 adagos konyha kialakítása a szociális étkeztetés, óvodai és iskola étkeztetés céljára
- Teljes kőzvíIágítási háIőzat átépítése atán az elektromos légvezeték hálózatok és

lakossági csatlakozók átépítése fiildkábelre.
- Meglévő lakásállomány bérlakássá történő hasznosítása a modern falvak program

keretében.

Polgármesteri kezdeményezésemre 20 llegyközi polgármester támogatásáva|
előterjesztésre került a llegyközí utak mintegy 3 mílliárd forintos felújítási programja
Sátoraljaújhely-Kéked, Pálhána-Telkibánya, egyéb hegyközi településeket megközelítő
tltszakaszok és a Fizéti bekötőszakasz vonatkozásában, melynek ez éven atervezési folyamata
történik és várhatóan 2019-2020 évben kerül megvalósításra a felújítás. A kezdernényezést és
az azt támo gatő po l giárm esteri al áírásokat táj ékoztatásul m ell ékel em.
A megvalósult és a pályázati döntésekkel rendelkező megvalósulás alatt álló programokkal
kapcsolatosan szernélyes köszöneternet fejezem ki ismét Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési
kópviselő úr tészére, hogy kezdeményezéseinkkel egyetértett és támogatta valamint
személyesen biztosított - megvúlasztása esetén - további közreműködéséről, hogy Füzér község
előkészített páIyázati fejlesztéseit a lehetőségek szerint támogatjakülönösen azontényre, hogy
Fiúzffi, Var fejlesztése és a turisztikai száLloda fejlesztés valamint az infrastruktura fejlesztések
és azok munkahely teremtő hatása aHegyközi településekre is jótékonyan kihat.

Kérem, hogy az április 8-i szavazás alkalmával Fizer község eredményeit és jövőbeni
fej lesztéseit is vegyék fi gyelembe a v álasztőí döntésük meghozatalakor.

Fizer,2018. április 6.

Megértésiiket ko s zónv e,

Tisztelettel: W3

6*r"fu

Mffi,áthJrnó
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2017.j lius 20-án kiadott tájékoztatóból idézet:
,,2020. évtól ak zigazgatás átszer:tezés kapcsián felmertilt javaslatra, mely szerint 2000 f alatti
telepiiléseken nem lesznek polgármesterek a sajtóban megjelent és a lakosságrészéról érkezett
kérdésekre az alábbí állásfoglalást ny jtom:
A tervezet szerint 2020 évt l várhat an az cinkormányzati kózigazgatási átszewezések
eredményeként kistérségi szinten lesz k z s polgármester 10-15 telepiilésnek és helyben pl.
Fiizeren nem.
Fuzér k zség Önkormányz ata ezenid pontig kialakítja a kcizség sajátlábánmegátló intézmény
és gazdáIkodási rendszerét, mely alapján ezen helyzet bektivetkezte esetén is a
fiiggetlenségtinket meg rizzíJk Célom az, ha ezen helyzet bek vetkezik, ne fiiggicin Filzér
k zsége és annak sorsa k z s 10-15 telepiilést képvisel polgármester alkalmasságától,
aktivitás átó l, szimp átiáj át l.
Atervezettk zigazgatási átalakitás cé|jával kapcsolatban kétségeim vannak, atervezet sorsáról
fo lyam ato s téqékoztatást nyuj tunk F ldizer kci z s é g l ako s s ága r észér e."

A fenti tájékoztat ban szerepl Filzér kcizséget érint ,,tervezett" kózigazgatási átszervezéssel
kapcsolatban fordultam Dr. H<jrcsik fu chárd országgyulési képviseltlhijz.
A tegnapi napon megérkezett aggályaimra Magyarországminiszterelncike Orbán Viktor által
írt részemre címzett levél, melyet a triloldalon másolatban ajánlok figyelmiikbe.
A miniszterelniiki levél szerint a kistelepiilések iinkormányzatainak megsziintetése álhír
és rémhír.
A levél szerint a kisteleptilések így a Hegyk zi teleptilések igy Fizér k<izség megtartása és
meger sítése a cél, mely az ország érdeke is azon szempontra tekintettel, hogy teleptiléseink
megtartsrák lakóikat.
A minisztereln ki igéret szerint modern falvak programja indul, melynek célja lesz a
kisteleptilések fejlesztése és meger sítése.
Bizom benne, hogy ezenígéretet a miniszterelntik uron és a képvisel ron a választások utián
számon kérhetjiik, ehhez kívanok nekik jó egészséget és sok sikert.

Figyelmtiket és megértésiiket k sz<inve:

Fizér,2018. április 6.

Tisztelettel:

ffiráthJ.,
polgármeste
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T isztelt Pol gármester ÍJr !

Magyarország kormánya számára ktil nosen fontosak aptó falvaink és

kisteleptiléseink. Azétt dolgozunk, hogy megtarthassák bólcs déiket, óvodáikat és

iskoláikat.

A váIasztási kampány során egyes politikai pártok olyan rémlíreket terjesztenek,

hogy a kormány a kiqteleptilési nkormányzatokmegsztintetésére késziil. Ez álhlr, és

egyáItalán nem felel meg a valóságnak. Személyesen is fontosnak tartom, how

minden kistelepiilés meg ri zze az iinállóságát.Ézttámogattam eddig is, és eztfogom

támogatri a jov ben is.

A kisteleprilések meger sítése az egész ország érdeke. Szeretném, ha falvaink meg

tudnák tartani lakóikat. Ezért 2078 után meg kell hirdebriink a modern falvak

programot, melynek célja akisteleptilések fejlesztése és meger sítése.

Önnek és a képvisel testtiletnek jó munkát kívánok!

Budapest, 2018. március

T isztelettel tidvo zli:

orbán viktor

klagyarors zá8 minis ztetelnoke



Hcircsik Richárd
Országgyíjlési képvisel rir rés zére

Ftizér l{ózs ég Onkorm ányza ta
3996 Fijzér, Rákóczi tit 2. Tel.: (47) 340-345 Tel,/fax: (47) 340-027

e-m ail : fuzerkor @ gmail.com

Tátgy: Sátoralja jhely-Holl háza 3719. sz.
és Pátháza-Telkíbánya 3708. sz.

megkózelít országos kiizutak fel jítása

Szilvai J zsef Attila
Muszaki vezéngazgató-helyettes rir rés zére

Tisztelt Képvisel ŰrI Tisztelt Y ezéngazgat -helyettes Úr!

A Sátoralja jhely-Holl házaktjzttt felrijítása 2002. évt l t bb alkalommal kistérségi szinten
kezdeményezéste kertilt a térségi polgármesterek részér t. (egy alkalommal a geodéziai
felmérést is elvégeztetfiik Susztrik Jen fiildmér k zremtíktidésével, hogy ezzel is segítsiik
eló az rit fel jításának prograrnját)
Azaz ta eltelt id be amai napig egy - egy r<ivid 100-200 méteres szakasz teljes felrijításán
tul (pl. Vilypusztai elágazásnál, Hollóhára belteriiletén) valamint a Magyar Kij.zilt részéról
végzett katyilzási munkálatokon fiil érdemi el<írelépés nem tcirtént.

Ez tonkezdeményezema Sátoralja jhely- HoI! háza-Kéked kiiziitti 3719 sz. kiiz t és a
PáIháza-Telkibánya kiiziitti 3708 sz. kiiz t felrrijítási programjának valamint a
csaúIakozó alsóbbrend herykiizi telepíiléseket megk zelít utak javításának,
felrrijításának komplex programjának iisszeállítását - mííszaki tanulmányterv és
kiiltségbecslés készítését a Magyar K z tkeze| Sátoralja jhelyi Kirendeltség
bevonásával ésB-A-Z Megyei K z tkezel lgazgatóság kiizremííkiidésével.
A kezdeményezés alapján elkésziilt míiszakí tanulmányok és ktiltségbecslések alapján
kérem és javaslom, hogy az országos 2018. évl k z t fel jítási prograrrban a hegykiizi
rritfel jítási program 2017. évben tervezésre és 2018. évben végrehajtásra keríiljiin.
(El zetes becslésiink alapján mintegy 2710 km+l3r2 km: 4012 km hosszban 2x4 cm_e
alap és kopóréteg aszía|ttal számo|va valamint a kapcsolódó padka er sítéssel, árkok_
íuelvezetések fellijításával, átereszek fel jításával, hídak fel jításával, padkák, rézsiík
meger sítésével, kiiz ti táblázásol<kal, a íe|ez vonal felfestésekkel és a kapcsolódó
Hegykiizi telepíiléseket bektit utak mintery 10-15 km javítási, fel jítási munkáíval
egyiitt a becsíilt iisszeg mintegy nettó 3 mittiárd forint+ÁFA.)

Indoklás:

A hegykiizí lakosságn ak azelmrítt években a sátoraljarrijhelyi ípari park és a szolgá ltat i
szféta munkahelyteremtésének ktisziinhet en - a munkahely elérések céljából
a munkába járás Sátoralja jhely város irányábanjelent sen megniivekedett
Kassa irányában és Kenyhec ipari park felé - a holl házi átiár n keresztíil -
Királyhelmec térségéb l a munkába járás során színtén megniivekedett a
személyforgalom.
A hagyományos hegyktizi gazdasági tevékenységekhez kapcsolódó perlíto faanyag,
mez gazdlasági termékek kamionnal szállítása niivekv terhelést jelentett ezen kiiz tnak.



A turisztikai kiemelt fejlesztéseknek köszönhetően a Sátoraljaújhely - Magashegy (évi
220 ezer látogatő) Füzérradványi Kastély és Park, (éú 40 ezer látogatő) Fiiuéri Vár (évi
80 ezer látogatő) valamint Hollőháza, Pálháza, Kőkapu (évi 80 ezer |átogató) összesen
mintegy évi 420 ezer látogató turísztikai látogatottsága jelentősen növekedett az elműlt
években, mely többletterhelést jelent a hegyközí közútnak.

Az iilelátogató turisták minőségi fogadásához elengedhetetlen feltétel a közűt jelenlegi
kritikus áIlapotának javítása-fejlesztése különös tekintettel a Tokaj, Felső-Tisza és
Nyírség kiemelt kormányprogram tervezett fejlesztéseire, (Sátoraljaújhely,
Füzérrailvány, Füzér, Telkibánya kiemelt fejlesztési helyszíneire) melyek az eddigi
|átogatőszámot növelve újabb mintegy 200ezer látogatőt fognak generálni a 2018-2020
évekre.

A kezdeményezésemhez melléklem a sátoraljaújhelyí járás és a kapcsolódó hegyközi
telep ülések p olgármestereínek támogatás át dokume ntálő aláír ő lapot.

Kérem és javaslom, hogy az értntett polgármesterekkel a program előkészítósével
kapcsolatban egreztetési időpontotbutosítani szíveskedjenek 2017.június hónapban.

Melléklet: 1 db aláírőlap

Fűzér,2017.június 16.

Tisztelettel:

Fuzér

6ruáth Jen
lgármester

ség Önko



Sátoralja jhely-Hollóhá za kózótti 37 19. számrfi és
Pálháza-Telkibánya ktiztittí !J!&.s7ámri valamint hegykiizi telepíiléseket megk zelít

ktizutak,fq,lÉíítá i,kezdeményezésénekaláír lapja _#:



Sátoraljaújhely-Irollóháza közötti 37 19. számú és
Pálháza-Telkibánya közőtti3708. számű valamint hegyközi településeket megkőzelítő

közutak fetújítási kezdeményezésének aláírő lapja
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